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§121 Idrottspolitiskt program 2020–2025 för antagande 
Vänsterpartiet har tagit del av förslaget till idrottspolitiskt program. Vi har en del synpunkter att 
framföra. 

Föreningsrådet skriver att idrottsföreningarna behöver olika former av stöd gällande utbildning 
och utveckling. Föreningsrådet poängterar att utöver utbildning är ekonomisk förstärkning ett 
stöd som kan behövas för att möjliggöra barn och unga i socioekonomiskt utsatta områden till 
en meningsfull idrottssatsning. 

Det har vid flera olika sammanhang påpekats att Jordbro är ett utsatt område med invånare i 
behov av socioekonomiskt stöd.  

Vi i Vänsterpartiet vill än en gång belysa att en rivning av Jordbro kultur- och föreningshus 
innebär en förlust för barn och unga i Jordbro då de kommer gå miste om sin fritidsaktivitet.  

Vänsterpartiet vill att Jordbro kultur- och föreningshus kvarstår samt att Haninge kommun 
sänker förseningsavgifterna för barn och unga. Vi anser att det är en förutsättning att detta 
verkställs för att Haninges idrottsverksamhet ska vara inkluderande för alla barn och unga 
oavsett vilka förutsättningar man har. 
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